












Bij allen hebben we aangeven dat wij de kosten dragen van de nieuw te plaatsen 
erfafscheiding. De tijd tussen het verwijderen/slopen van de oude erfafscheiding en het 
plaatsen van de nieuwe moet zo kort mogelijk zijn. Hier dragen wij zorg voor en dit stemmen 
we in de uitvoering af met belanghebbenden.  
 
Conclusie  
De omgeving staat erg positief tegenover het plan. De meerwaarde van de kwaliteit van de 
leefomgeving wordt door iedereen gezien. Het feit dat asbest uit de wijk gaat, de oude en 
versleten infrastructuur verdwijnt vindt men een groot voordeel. De woningen in de 
omgeving, lees directe buren zullen ook in de toekomst geen last hebben van een bedrijf wat 
daar in de houtzagerij zou kunnen gaan huisvesten. Ook wordt hiermee voorkomen dat er 
veel (vracht-) verkeer in de wijk komt door de bedrijfsbestemming. Ook het feit dat er bij de 
woningen zelf geparkeerd wordt is een pre. Er zijn nergens in de Margrietstraat zoveel eigen 
parkeerplaatsen als op ons plan.  
 
Ook groen en het terugbrengen hiervan wordt gezien als een verbetering van het 
woongenot van de omgeving. Zowel de ontwikkeling aan de oostzijde als aan de voorzijde 
van de woningen ziet men als een mooie groene verbetering van de wijk. Ook dit is nog 
nergens anders in de buurt eerder gedaan.  
 
Verder hebben de gesprekken in een goede sfeer plaatsgevonden. Na het wegnemen van 
een aantal vragen rondom de erfafscheiding was het voor de omgeving een mooie en 
constructieve verbetering van de omgeving. Ook het feit dat er op deze manier meer 
mensen uit de gemeente Rucphen (eengezinswoningen) in de eigen gemeente kunnen 
wonen zag men als voordeel.  
 
Van ondergeschikt belang maar wel noemenswaardig is dat men het fijn vindt dat er mensen 
zelf gaan bouwen en ontwikkelen. Dus wij als particulier die al heel ons leven lang in 
dezelfde omgeving wonen en opgegroeid zijn. Men is sceptisch op grote plannen en grote 
bedrijven die geen oog hebben voor de omgeving maar puur voor financieel gewin 
ontwikkelen.   
  
We verwachten dan ook in het vervolgproces geen bezwaren uit de omgeving op onze 
plannen. Zorgvuldigheid en continueren van de dialoog tijdens met name de sloopfase is iets 
waar we scherp op moeten zijn en blijven. Dat hebben we ook zo met de direct buren 
(erfgrens) afgesproken.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bijlage 1; Ondertekening verslag door omwonenden 
Op verzoek van de gemeente Rucphen hebben wij de omwonenden het opgestelde verslag 
laten ondertekenen. Deze formaliteit heeft ertoe geleid dat eenieder zich kon vinden in 
hetgeen wij omschreven en afgesproken hadden. Eenieder heeft hetgeen reeds besproken 
was nogmaals bevestigd. Onderstaand de handtekeningen als bewijs bijgevoegd.  

 



 
 



 


